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…z mnoha hledisek.

Tak za prvé, Železný se u

policistů dlouhodobě, tedy

několikrát dožadoval něčeho,

na co nemá jako občan právo.

Když se postavím na zákazu

stání anebo na modré zóně a

nezaplatím či nechci zaplatit

pokutu na místě, musím očekávat, že dostanu od městské police

„pozdrav“. Tedy, že mně pošlou pokutu domů.

Pražské ulice neustále brázdí hlídková auta soukromé firmy, která

sledují, kdo z řidičů nemá právo stát na určitém místě. Kdo nezaplatil

poplatek anebo (žije na jiném konci republiky a) nemá zaplacenu

platbu za modrou zónu. Je to nepříjemné, ale tak to je. Je to zřejmě

nejlépe fungující služba v Praze. Každý z nás s tím má svou

zkušenost. A proto většina z nás, včetně mně, umisťuje své auto podle

možnosti tak, aby se nedostal do kolize se strážníky nebo dokonce s

policisty. To Železný zjevně nezvládl a dokonce ještě strážníky urážel.

Zveřejnění videa s nahrávkou řádícího Železného je sice pro něj

osobně nepříjemné, ale není důvod, aby se policie za něco omlouvala,

jak si připosraženě myslí její vrchní velitel, pražský primátor

Svoboda.

Vzpomínám si ostatně na událost před dvěma lety, kdy na základě

fotografie mé osoby, kterou si bulvár zajistil někde na náměstí v

Teplicích, byla vydedukována má údajná účast na oslavě narozenin

mého blízkého přítele v jeho hotelu v Teplicích. To vše v době

covidové pandemie. Sice jsem se proti tomuto „obvinění“ ze spáchání

přestupku ohrazoval, ale některá média včetně České televize, na to

https://vasevec.info/komentare/jiri-paroubek-zelezneho-kauza-je-nechutna


2/3

nedbala. Snad desetkrát jsem v České televizi jen já sám viděl přes

celou obrazovku zveřejněný článek z Blesku pod názvem „Noční

mejdan s Paroubkem“.

O celé věci jsem hovořil dokonce s generálním ředitelem ČT a žádal

jsem ho, abych nebyl dále neoprávněně skandalizován, neboť na

zmíněné oslavě jsem prostě nebyl. To ostatně uznaly i příslušné

správní orgány, které mi také nikdy nedaly pokutu za mou údajnou

účast na oslavě v době zákazu shromažďování v době covidové

pandemie. A musel jsem to strpět. Nikdo se mi neomluvil.

Známý lhář Daniel Kroupa, bývalý místopředseda zcela

zkorumpované a v ostudných kotrmelcích před mnoha lety končící

Občanské demokratické aliance, měl dokonce tu odvahu mě pak

osočovat a hledat spiknutí mezi mnou a některými údajnými

účastníky údajné oslavy ještě z doby, kdy jsem byl premiérem. Prostě

z ČT se mně dosud za neoprávněnou skandalizaci mé osoby a mého

jména nikdo neomluvil.

Dnes ti různí Kalouskové, Pokorní a další roní krokodýlí slzy nad

ubohým redaktorem Železným, který teď tak „nezaslouženě trpí“ při

útocích některých médií.

Teď už k dobrému tónu patří požadovat, aby média zcela sklapla,

když už se pan Železný vlastně „omluvil“. Prostě nehorázný přístup.

Vedení České televize by pana Železného mělo neprodleně poslat na

Úřad práce. Protože skandál tohoto typu veřejnoprávní televizi škodí.

Jiří Paroubek

Další články - Jiří Paroubek, VIP blogy - Jiří Paroubek

Předseda vlády ČR v letech 2005-2006. V období 2004-2005

ministrem pro místní rozvoj. Po oba roky kdy byl premiérem

dosahoval stát hospodářský růst (HDP) cca 7 % a schodek státního

rozpočtu byl plně pod kontrolou, zejména vytvářením vysokých

rozpočtových rezerv. Předseda ČSSD v letech 2005-2010, kdy tato
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strana dosáhla nejlepších volebních výsledků ve své historii a stala se

nejsilnější českou politickou stranou. V letech 2006-2013 členem

Poslanecké sněmovny. V letech 1990-2005 členem pražského

zastupitelstva. v období 1998-2004 náměstkem primátora pro

finance. Předseda Společnosti W. Brandta a B. Kreiskeho od roku

1993 až dosud. Vydavatel časopisu Trend v letech 1993-2010.

Předseda redakční rady serveru Vaše věc od roku 2010 dosud.

Předseda strany LEV 21 - národních socialistů v letech 2011-2014.

 

Komentáře

Pro možnost psaní komentářů se přihlašte nebo zaregistrujte.

Petr Sedláček - 25.3.2023 11:10.

Je to samozřejmě pravda, ale. V žádném případě nejsem

příznivcem Jakuba Železného, nicméně se ptám proč nyní

a kdo dává právo MP, aby po měsících předala médiím video, které

někoho dehonestuje?! Toto za normální nepovažuji!

Pro možnost psaní komentářů se přihlašte nebo zaregistrujte.
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